
 
P r o t o k ó ł  Nr XXI/2008 

 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 30 września 2008r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 1255. 
 
Obecnych 11 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
3. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin  
        - Pan Wilhelm Daniel 
4. Kulisy Powiatu 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XX/2008 z dnia 31.07.2008r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany budŜetu gminy na 2008 rok 
b)   zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu Gminy Gorzów Śl. za 2007 rok. 
c)   przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Uszycach 
d)   zmiany uchwały Nr II/9/2005Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29.03.2005 
      w   sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym  
      dla uczniów  zamieszkałych w Gminie Gorzów Śl.  
6.   Informacja o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2008r. 
7.   Informacja Przewodniczącego Rady o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 
8.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
9.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

    10.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
    11.   Wolne wnioski i informacje.  
    12.    Zakończenie obrad .       
 
 
 
 



                 
Ad1. Otwarcia XXI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 11 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
Poinformował, Ŝe na korytarzu czekają Przedszkolaki z Publicznego Przedszkola w Gorzowie Śl. 
wraz z Panią Dyrektor Irena Olejnik. 
Pani Dyrektor złoŜyła Podziękowanie na ręce Pana Przewodniczącego- załącznik do protokołu. 
Dzieci w podziękowaniu za wykonanie termomodernzacji Przedszkola przedstawiły krótkie 
przedstawienie. 
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poinformował 
o wprowadzeniu dodatkowej uchwały w sprawie: wyboru przedstawiciela do składu Rady 
Społecznej samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oleśnie. 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 11 głosami „za”, na obecnych na sesji 11 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 11 głosami „za”, na obecnych na sesji 11 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XX/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31-07-2008r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (11 głosami „za” na obecnych na 
sesji 11radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. 
 
Ad5a. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu 
gminy na 2008r. 
W §  1 uchwały Nr XIII/102/2007 z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy na 2008 rok wprowadza się następujące zmiany : 
1. Zwiększa się dochody gminy o kwotę                   6.560 zł 
 - Edukacyjna opieka wychowawcza                                              6.560 zł 
2. Zmniejsza się dochody gminy o kwotę               40.500 zł 
-  Pomoc społeczna                                                                        40.500 zł 
3. Po dokonaniu zmian dochody gminy wynoszą  15.743.688,35 zł. 

 
W §  2  uchwały  wprowadza się następujące zmiany : 
 1.Zwiększa  się wydatki budŜetu gminy o kwotę        41.360 zł 
 - Oświata i wychowanie                                                                 34.800 zł 
  a/. wydatki majątkowe (remont Szkoły Podst. w Uszycach )       34.800 zł 
-  Edukacyjna opieka wychowawcza                                                6.560 zł 
- Pomoc materialna dla uczniów                                                       6.560 zł 
2. Zmniejsza się wydatki budŜetu gminy o kwotę                        40.500 zł 
- Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe  40.500 zł 
4. W załączniku nr 6  „ Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 
2008-2010 „ w punkcie 2  zmniejsza się w 2008 r. wydatki na „ kanalizację sanitarną wsi 
Uszyce , Zdziechowice – KrzyŜanowice z przepompowniami „ o kwotę 20.000 zł.  
 
 5. Po dokonaniu zmian wydatki budŜetu gminy wynoszą   17.442.054,35 zł. 
 
 W §  3 pkt  2 uchwały  wprowadza się następujące zmiany : 



  1. Zmniejsza się rozchody  z tytułu spłaty otrzymanych  krajowych poŜyczek i kredytów  
      § 992   o kwotę  34.800 zł . 
  2. Po dokonaniu zmian przychody budŜetu gminy wynoszą  2.693.566 zł a rozchody    
      995.200 zł. 
 
W §  9 uchwały  Nr XIII/102/2007 z dnia 19 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy na 2008 rok w załączniku Nr  12 „ Plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 r „ wprowadza się następujące zmiany : 
1. Dokonuje się  zwiększenia przychodów   z tytułu  opłat i kar za korzystanie ze środowiska  
§  0690   o kwotę  5.000 zł . 
 2. Dokonuje się zwiększenia wydatków  z tytułu realizowania zadań inwestycyjnych 
słuŜących ochronie gospodarki wodnej  na wymianę sieci azbestowej na PCV w Budzowie i 
w Uszycach §   6050  o kwotę 5.000 zł. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, 
Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował o kosztorysie na remont budynku po byłej Szkole 
Podstawowej w Zdziechowicach, który ma kosztować 15.000 zł. mamy w budŜecie 
przeznaczone na ten cel 10.000 zł. Wnioskuję o przeniesienie z Planu zagospodarowania 
przestrzennego 5.000 zł. i zwiększenie o tą kwotę na opracowanie dokumentacji remontu 
budynku po byłej szkole Podstawowej w Zdziechowicach. 
Wniosek został poddany pod głosowanie - jednogłośnie 11 głosami „za”, na obecnych na sesji 
11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował, Ŝe brał udział w 
wyjazdowej Komisji Oświaty do Szkoły w Uszycach. Po remoncie szkoła z zewnątrz wygląda 
bardzo ładnie. Najgorszą częścią wnętrza są toalety.   
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował o wiosce 
internetowej , która teŜ sporo kosztuje, ale jest dosyć duŜe zainteresowanie. 
Radna ElŜbieta Lepsza zasugerowała, Ŝeby wymiana sieci azbestowej na PCV została 
rozpoczęta w pierwszej kolejności w Budzowie. 
 
Uchwała Nr XXI/157/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 września 2008r w sprawie 
zmiany budŜetu gminy na 2008r. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenie 
skonsolidowanego bilansu Gminy Gorzów Śl. za 2007 rok. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię. 
 
Uchwała Nr XXI/158/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 września 2008r w 
sprawie: zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu Gminy Gorzów Śl. za 2007 rok została 
podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 głosami „za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, 
na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  



Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c. Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik Referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie :  
przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Uszycach. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXI/159/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 września 2008r w 
sprawie: przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Uszycach  została podjęta przez Radę 
Miejską jednogłośnie - 11 głosami „za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5d. Pani Stefania Stańczyk – Kierownik BOSziP przedstawiła projekt uchwały w sprawie :    
zmiany uchwały Nr II/9/2005Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29.03.2005 w sprawie 
regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
w Gminie Gorzów Śl.  
  
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, odczytała pozytywną opinię. 
 
Uchwała Nr XXI/160/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 września 2008r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr II/9/2005Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29.03.2005 w 
sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych w Gminie Gorzów Śl. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 
głosami „za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5e. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: wyboru przedstawiciela do składu Rady Społecznej samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oleśnie. 
Radny Henryk Mrozek zapytał czy była rozmowa z Panem Mruczkiem. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe rozmowa była i wyraził chęć kandydowania. 
Burmistrz zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Mruczka. 
Radni nie zgłosili  innej kandydatury. 
 
Uchwała Nr XXI/161/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 września 2008r w 
sprawie: wyboru przedstawiciela do składu Rady Społecznej samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oleśnie została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 
głosami „za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Przybył na sesję Radny Edward Helios. 
Ad 6.Informację o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2008r. przedstawiła 
Skarbnik Pani Agata Olejarz. 
Natomiast Przewodniczący obrad Pan Roman Neugebauer zapoznał z Uchwałą Nr 267/2008 z 
dnia 6 września 2008r Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie pozytywnej opinii 



dotyczącej przedłoŜonej informacji przez Burmistrz Gorzowa Śląskiego o przebiegu wykonania 
budŜetu gminy za I półrocze 2008r.  
 
Przewodniczący Pan Roman Neugebauer poinformował, Ŝe wszyscy radni otrzymali 
sprawozdania i mocno te kwoty się zmieniły.  
Burmistrz Pan Artur Tomala – szybko podliczyłem te trzy inwestycje i wyszło mi , Ŝe wydaliśmy 
na ten remont 739.000 zł. W przyszłym tygodniu będziemy rozliczać samochód straŜacki do 
Gorzowa i realizować zakup samochodu dla dzieci niepełnosprawnych.  
 
Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za I półrocze br. – 
jednogłośnie (12 głosami „za” na obecnych na sesji 12 radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej). 
 
Sprawozdanie, opinia RIO i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad7. Przewodniczący Pan Roman Neugebauer poinformował o oświadczeniach majątkowych, 
wszyscy radni złoŜyli w terminie jak na razie nie ma informacji z Urzędu Skarbowego. 
 
Ad8.Przewodniczący Pan Roman Neugebauer poinformował o : 
- wystąpieniu pokontrolnym z RIO Opole – załącznik do protokołu 
- piśmie z Biura Związku Powiatów Polskich z prośba o pomoc dla Powiatu Lublinieckiego. 
Pan Burmistrz poinformował, Ŝe była rozmowa na komisji Finansowej o przygotowaniu takiej 
uchwały na następna sesję Rady.  
- piśmie Marszałka Województwa Opolskiego o pomoc ofiarom powodzi w obwodzie IWANO-
FRANKIEWSKIM – załącznik do protokołu 
- pismo mieszkańców wsi Przymiarki o remont drogi – potraktować jako wniosek do 
przyszłorocznego budŜetu . 
Burmistrz poinformował, Ŝe mieszkańcy mają dojazd do drogi do Uszyc. 
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
 
Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił Radnym projekt budowy obwodnicy Gorzów Śl. –
Praszka. Termin realizacji projektu jest przewidziany na 2010-2011 rok, natomiast 
rozpoczęcie budowy 2012 rok. 
Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił równieŜ Radnym projekt budowy hali sportowej, 
projekt cenowy wynosi 42.000 zł. netto + adaptacja. 
Burmistrz Pan Artur Tomala podziękował sołectwu Nowa Wieś, Kozłowice, Pawłowice za 
zorganizowanie imprez. Poinformował Radnych i Sołtysów o składanie wniosków do 
przyszłorocznego budŜetu. 
 
Ad11.Radny Pisula Zygmunt zapytał o wniosek który był zgłaszany w sprawie dodatkowego 
zakupu kamienia na drogi.  
Burmistrz poinformował, Ŝe na pewno będzie ten wniosek w tym roku jeszcze rozpatrzony. 
Radny Naumowicz zapytał jak wygląda sprawa nowelizacji ustawy przeciw poŜarowej. 
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe taka ustawa weszła w Ŝycie 24-09-2008 roku taki projekt chcę 
przygotować na następna sesję. 
Sołtys wsi Goła zwróciła się z zapytaniem czy dla tych sołectw które biorą udział w 
DoŜynkach Gminnych zarezerwować jakąś kwotę, a nie sam puchar. Zrobić korowód czy 
koronę ponoszone są róŜnego rodzaju wydatki. 
Burmistrz poinformował, Ŝe nie moŜemy dawać nagród pienięŜnych, dlatego jak coś 
kupujecie proszę wziąć rachunki i w ten sposób moŜna tylko zwrócić poniesione koszty. 



Burmistrz poinformował równieŜ, Ŝe Urząd jest w trakcie wymiany kotłowni na gazową. 
 
Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXI sesję Rady Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 
 
 
 


